
Zápis ze schůze Osadního výboru konané dne 1.6.2015 

Předseda: Monika Křibíková
Místopředseda: Aleš Pitřík ‐ nepřítomen 
Členové:                       Simona Frýdecká ‐ omluvena
                                       Renáta Polášková

          Věra Melichaříková
                                    
Program: 
1. Zahájení
2. Připomínky občanů
3. Žádosti OV

Ad     1.  Schůzi zahájila paní předsedkyně.
Ad    2. Pan Muroň interpretoval dotazy obyvatel Kamence,  jak bude 
probíhat rekonstrukce silnice, včetně data zahájení a dokončení prací 
a  jejich  průběhu  –  tzn.  uzavření  úseků  cesty,  možnost  projetí  přes 
most  na  Dobrou,  atd.  OV  žádá  o  písemné  vyjádření  s podrobnými 
informacemi. 

          ‐  Paní  Jana  Golková  žádá  o  úpravu  povrchu  obecní  cesty. 
Jedná  se  o  zpevněnou  komunikaci  asfaltovým  makadamem  lemující 
pozemky ve směru od kult. domu po levé straně č.parc. 73, 72,75,77 až 
k potoku. Po pravé straně č.parc. 71, 70 a 1381/13. Tato komunikace se 
dále  napojuje  na  parcelní  číslo  1392.  Žádáme  o  opravu  výmolů  a  děr. 
Hlavně v blízkosti potoka (před mostkem).
Ad   3. OV opakovaně očekával účast náměstka Ing. Kajzara na schůzi, 
aby  se  alespoň  seznámil  se  členy  OV  a  aby  na  místě  řešil  některé 
palčivé  problémy  obce.  Bohužel,  doposud  se  žádné  ze  schůzí 
nezúčastnil. 
‐   OV opakovaně požaduje zveřejnění čerpání rozpočtu pro okrajovou 
část F – M od roku 2011 dosud. 
‐  OV  požaduje  zaslání  písemní  podoby  zásobníku  akcí  včetně 
schválených akcí na rok 2015.

OSLAVY 710. VÝROČÍ SKALICE SE BUDOU KONAT 
12. ZÁŘÍ 2015

Příští schůze bude 31. 8. v 17 hodin v ZŠ.






